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Besvarelse af spørgsmål 102 alm. del stillet af udvalget den 20. novem-

ber 2020 efter ønske fra Stén Knuth (V) 

 

Spørgsmål:  
Vil ministeren bekræfte, at det først er med arrangørkompensationsordnin-

gen fra august, som der ikke endnu kan søges på grundlag af, at det bliver 

muligt for f.eks. superligaklubber at medtage omkostninger optaget efter 

6. april eksempelvis testomkostninger, indretning af stadions m.v. og, at 

der dermed er en naturlig forklaring på, hvorfor flere klubber ikke har søgt, 

og at årsagen dermed ikke er fordi, der ikke er et behov for ordningen? 

 

Svar: 

Arrangører kan allerede nu søge om kompensation for eksempelvis kampe 

afviklet i forårssæsonen, og vi har modtaget flere ansøgninger fra sports-

klubber, herunder også superligaklubber. Generelt er det mit indtryk fra 

dialogen med blandt andet sportsbranchens repræsentanter, at der er et stort 

behov for kompensation hos flere sportsklubber. 

 

Den politiske aftale om forlængelse af ordningen, som åbnede for ansøg-

ninger den 1. december 2020, betyder ganske rigtigt, at arrangører nu kan 

medtage visse omkostninger i en ansøgning om kompensation fra arran-

gørordningen, hvor aftaler er indgået efter den 6. april 2020. 

 

Det kan derfor ikke afvises, at nogle arrangører har afventet forlængelsen, 

før de har ansøgt om kompensation.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Dan Jørgensen 
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